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...از میان خبر ها
وام ضروری بازنشستگان کشوری افزایش 

می یابد

 

مدیرعامل صندوق بازنشستگی کشوری گفت: پرداخت وام 
ضروری به بازنشستگان کشوری ماهیانه انجام می شود که قرار 
است در سال جدید افزایش پیدا کند. به گزارش مهر، جمشید 
تقی زاده افزود: ماهیانه به بیش از ۲۵ هزار نفر از بازنشستگان 
تحت پوشش صندوق بازنشستگی کشوری وام ۴ میلیون 
تومانی پرداخت می شود. وی گفت: تا کنون ۲۰۰ هزار نفر از 
بازنشستگان ما وام ضروری را دریافت کرده اند و پیش بینی 
می شود تا نیمه اول سال به ۳۰۰ هزار بازنشسته واجد شرایط 

این وام پرداخت شود.

جزئیات تعطیلی دبستانی ها در پایان 
اردیبهشت 

 

معاون رسانه مرکز اطلاع رسانی آموزش و پرورش گفت: با 
توجه به فرا رسیدن ماه مبارک رمضان، چنان چه دانش آموزان 
مدارس ابتدایی، ارزشیابی و دیگر فعالیت های آموزشی را به 
اتمام رسانده باشند، می توانند با صلاحدید مسئولان واحد 
آموزشی در مدرسه حضور نداشته باشند. بنابرخبر فارس، 
نجات بهرامی، افزود: اصل بر برگزاری تمام جلسات آموزشی 
بر اساس مصوبات شورای عالی آموزش و پرورش است و در 
صورتی که برنامه های درسی اجرا شده و به اتمام رسیده باشد، 
مدیران می توانند در خصوص حضور دانش آموزان با انعطاف 
تصمیم گیری کنند. بهرامی گفت: البته امتحانات در برخی 
پایه های ابتدایی مانند پایه ششم به خردادماه کشیده می شود 
که بدیهی  است دانش آموزان این پایه ها باید برای انجام 

امتحانات در مدرسه حضور یابند.

...از میان خبر ها
وزیر ارشاد: پوشش محلی زنان در ادارات 

منع ندارد

وزیر فرهنگ و ارشاد اسلامی گفت: بانوان می توانند با 
پوشش و لباس محلی در ادارات، دانشگاه ها و مدارس 
حاضر شوند و این موضوع از نظر این وزارتخانه مشکلی 
ــدارد. به گــزارش ایرنا، سید عباس صالحی دیــروز سه  ن
شنبه در جمع خبرنگاران اظهار کرد: بانوان استان های 
هرمزگان، کردستان، کرمانشاه، آذربایجان های غربی و 
شرقی، مازندران، سیستان و بلوچستان و دیگر نقاط ایران 
می توانند با لباس های محلی خود در مدارس، ادارات و 

دانشگاه ها حاضر شوند.

تقدیر از ۵ قاضی صادر کننده آرای 
جایگزین حبس

دانش پور- در مراسمی با حضور مسئولان معاونت اجتماعی 
و پیشگیری از وقوع جرم قوه قضاییه ، تعدادی از قضات دیوان 
عالی کشور و استادان دانشگاه از پنج قاضی صادر کننده 
آرای برتر جایگزین حبس تقدیر شد. محسن مرادی قاضی 
شعبه ۱۰۳ کیفری سلماس، کاظم زاده قاضی شعبه ۱۰۱ 
کیفری ۲ خداآفرین آذربایجان شرقی، حسین میرزایی 
قاضی شعبه ۱۰۲ کیفری ۲ آبدانان؛ محمدرضا عموزاده 
خلیلی قاضی شعبه ۱۰۱ کیفری گالیکش، علیرضا احمدی 
منش قاضی شعبه اول دادگاه کیفری ۲ بندرعباس ازجمله 
قضاتی بودند که در این جلسه مورد تقدیر قرار گرفتند. در 
این مراسم همچنین کارگاهی به منظور بررسی چالش های 
قانونی صدور مجازات های جایگزین حبس برپا شد و تعدادی 
از آرای صادر شده در این حوزه مورد نقد وبررسی قرار گرفت.

کلانتری: هیچ کدام از تالاب های ۵0 گانه 
کشور زنده نیست

معاون رئیس جمهور و رئیس ســازمــان حفاظت محیط 
زیست کشور گفت: چیزی که در کشور حائز اهمیت نیست، 
نبود برنامه ریــزی بلند مدت اســت؛ هم اکنون هیچ کدام 
از تــالاب هــای پنجاه گانه کشور زنــده نیست. به گــزارش 
ایــرنــا، عیسی کلانتری دیـــروز دوشنبه در همایش یک 
روزه »نقش آموزش محیط زیست در توسعه پایدار حوضه 
آبریز دریاچه ارومــیــه« گفت: واقــع شــدن همه تــالاب ها و 
دریاچه ها در انتهای حوضه های آبریز یکی از اساسی ترین 
 مشکلات حوزه محیط زیست در کشور محسوب می شود. 
کلانتری با اشاره به تاکید رئیس جمهوری بر رعایت و پیگیری 
چهار مسئله در حوزه پسماند، گرد و غبار و هوای کلان شهرها 
و احیای تالاب ها گفت: متاسفانه احیای تالاب ها کار بسیار 
دشواری است و امیدواری ما برای احیای تالاب ها به دلیل 
تغییرات اقلیمی، کاهش بارندگی ها و افزایش بهره برداری 

ها خیلی محدودتر شده است. 

نماینده مجلس: مدارس بیش از اندازه 
تعطیل هستند 

ــوزش مجلس با بیان ایــن که  نایب رئیس کمیسیون آم
مـــدارس بیش از انـــدازه تعطیل هستند، افـــزود: رونق 
گردشگری به تعطیلی مدارس ارتباطی ندارد و نمی توان 
تصمیمات مربوط به آموزش و پروش را بدون کارشناسی 
گرفت. قاسم احمدی لاشکی   به خانه ملت گفت: در 
گذشته دولت لایحه  تعطیلات زمستانی را به کمیسیون 
آموزش ارائه داد اما تایید نشد؛ نمی توان تصمیمات مربوط 
به آموزش و پرورش را که بزرگ ترین وزارتخانه کشور با ۱۳ 
میلیون و ۵۰۰ هزار دانش آموز و 9۴8 هزار فرهنگی است، 

بدون کارشناسی گرفت.

غبارروبی از خانه های آسمانی 

ــام مــاه مبارک رمضان آیین  با نزدیک شــدن به ای
غبارروبی مساجد در سراسر کشور در حال برگزاری 
است. نمازگزاران با غبارروبی از مساجد، غبار از 
ضمیر خود نیز می زدایند تا مهمانان مقرب تری برای 

ماه مبارک رمضان باشند.

...دریچه

 توئیت بطحایی درباره 
انتخابات صندوق ذخیره فرهنگیان

بطحایی وزیر آموزش و پرورش  دیروز در تازه ترین توئیت خود درباره انتخابات صندوق ذخیره فرهنگیان نوشت: »برای نخستین بار و با مشارکت ۳۰۰هزار نفر-رای، دو عضو 
و یک بازرس هیئت امنای صندوق ذخیره فرهنگیان انتخاب شدند که یک خانم از خوزستان نفر اول شد. بی شک اداره وزارتخانه بدون مشارکت مستقیم فرهنگیان موفق 
نیست. امیدوارم این فرایند درکنار سامانه انتصاب مدیران تحول در نظام آموزش و پرورش  را سرعت ببخشد.«

سخنگوی دولت درپاسخ به خراسان خبر داد

کشف منابع جدید آب در سیستان و بلوچستان
اختصاص ردیف بودجه افزایش آب شیرین کن ها 

هادی محمدی –سخنگوی دولت دیروز در نشست خبری 
هفتگی خود با خبرنگاران گفت: مطالعات خوب و منجر به 
نتایج مثبت در حوزه آب های ژرف داشتیم که آقای ستاری 
معاون علمی و فناوری رئیس جمهور هم خوشبختانه دو روز 
قبل به من گزارشی داد مبنی بر این که می توانیم به منابع 

جدید آب در سیستان و بلوچستان دست پیدا کنیم.

آب شیرین کن ها  درساحل دریای عمان	 
محمد باقر نوبخت همچنین در پاسخ به این سوال خراسان 
مبنی براین که برای طرح انتقال آب از دریــای عمان چه 
اقداماتی صورت گرفته و برنامه دولت در خصوص ایجاد آب 
شیرین کن های بزرگ برای اجرای این طرح چیست ؟ با 

بیان این که الان مقداری از آب منطقه را آب شیرین کن ها از 
دریای عمان تامین می کند، اظهار کرد : برای این که این آب 
شیرین کن ها گسترش پیدا کنند الان یک ردیف بودجه برای 
مطالعاتش وجود دارد ضمن این که در کنار آن ما استفاده از 
آب های ژرف را هم در دستور کار داریم. رئیس سازمان برنامه 
و بودجه همچنین با اشاره به تشکیل کارگروهی در اواخر 
سال گذشته برای بررسی راه های  تامین منابع آب با شیوه 
های مختلف ، خاطرنشان کرد: این کارگروه ها در استان 
ها هم شکل می گیرد تا دستگاه ها برای تامین آب اقداماتی 
انجام دهند و پروژه های تامین آب که یکی از روش های آن 

تبدیل آب شور به شیرین هست، پیشرفت داشته باشد.
وی افــزود : الان استفاده از آب دریــای عمان در ساحل 

این دریا انجام می شود اما این که آب به فلات مرکزی هم 
منتقل شود و چقدر هزینه دارد و برای چه مصارفی باشد 
در حال مطالعه است ضمن این که ما هم به هیچ وجه در 
تامین آب مردم سستی به خرج نمی دهیم و تلاش می 

کنیم هرچیزی را که به مردم در این زمینه اطمینان بدهد 
، در سازمان برنامه و بودجه حمایت و مشکل را حل کنیم.
یادآور می شود که در باره استحصال آب های ژرف اما و اگر 

های جدی وجود دارد.

معاون وزیر نیرو: انتقال آب از ترکیه به دریاچه ارومیه فقط در حد ایده است
دانش پور- معاون وزیر نیرو با بیان این که بحث انتقال آب از 
دریاچه وان به دریاچه ارومیه در حد صحبت و ایده است اظهار 
کرد: مباحثی درباره واردات آب از دریاچه وان به دریاچه 
ارومیه صورت گرفته اما سعی ما این است که از منابع داخلی 
و با اجرای سیاست های دیگر دریاچه را احیا کنیم. به گزارش 
ایلنا عباس سروش ادامه داد: برای ورود آب از خارج کشور به 
جز در حد اولیه که از دریاچه وان به دریاچه ارومیه بحث شده 
در جای دیگر بحثی مطرح نیست، البته آن هم در حد صحبت 
و ایده است. معاون وزیر نیرو در امور آب و آبفا خاطرنشان 
کرد: هنوز درباره واردات از وان با طرف ترک هیچ صحبتی 
نشده و ترجیح خود ما این است که کار به آن جا نکشد. وی 
یادآور شد: سعی ما این است که از منابع داخلی و اجرای 
سیاست های دیگر دریاچه را احیا کنیم.  در تابستان سال 
9۵، عیسی کلانتری رئیس ستاد احیای دریاچه ارومیه خبر 
از آغاز مطالعات انتقال آب وان به  دریاچه ارومیه داد و گفت: 

کشور ترکیه به انتقال آب از دریاچه وان متمایل است. وی با 
بیان این که بخشی از مطالعات این طرح صورت گرفته و در 
حال تکمیل است، ادامه داد: مطالعات این پروژه از لحاظ 
شیمیایی توسط دانشگاه های مراغه، تربیت مدرس و ارومیه 
صورت گرفته و نتایج آن به سوئیس ارسال شده است. در عین 
حال چندی پیش سرپرست دفتر امور تالاب ها در سازمان 
حفاظت محیط زیست نیز اعلام کرد: هنوز مطالعات مربوط 
به انتقال آب دریاچه وان به دریاچه ارومیه انجام نشده است. 
مسعود باقرزاده کریمی در پاسخ به این پرسش که ایده  پرداز 
اصلی انتقال آب وان به دریاچه ارومیه کدام دستگاه است، 
اظهار کرد: نمی دانم ایده انتقال آب وان به دریاچه ارومیه 
از طرف کدام دستگاه مطرح شده است و در جریان این 
موضوع نیستم اما به  طور کلی ایده هایی درباره خرید آب از 
خارج مطرح شده و به این معناست که احیای دریاچه تحت 

هر شرایطی باید صورت گیرد.

ادامه واکنش ها  به برخورد امنیتی با بانوان معلم در تجمع اخیر

مدیر کل امور زنان وزارت آموزش و پرورش به برخورد امنیتی با زنان معلم در تجمع اخیر واکنش نشان 
داد. فرحناز مینایی به ایلنا گفت: این برخورد با معلمان اصلا مورد تایید ما نیست و آقای بطحایی هم 

تاکید داشتند که حتما گروه هایی با برنامه ریزی وارد این تجمع شدند که معلم نبودند، البته من اطلاع زیادی ندارم، 
ولی حتما گروه های دیگر قاطیِ این تجمع شدند و به تنش انجامیده است. وی گفت: اصلا چرا باید به مرحله ای برسیم 

که معلمان برای احقاق حقوق خودشان تجمع کنند؟ امیدواریم دولتمردان صدای اعتراضِ معلمان ما را بشنوند.

افتتاح اولین بیمارستان تخصصی دندان پزشکی کشور

اولین بیمارستان تخصصی دنــدان پزشکی کشور  صبح دیــروز سه شنبه  با حضور فرمانده کل 
سپاه پاسداران افتتاح شد. به گزارش مهر، اولین بیمارستان تخصصی دندان پزشکی کشور با نام 

»بیمارستان شهید بهرام شکری« دیروز  با حضور سرلشکر محمد علی جعفری فرمانده کل سپاه پاسداران انقلاب اسلامی 
،سردار عبداللهی معاون بهداشت و درمان سپاه و ایرج حریرچی معاون وزیر بهداشت در محل بیمارستان بقیة ا... افتتاح 

شد. این بیمارستان در هفت طبقه و مجهز به ۷۰ یونیت دندان پزشکی و همچنین بخش رادیولوژی مجزاست.
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دیدگاه کارشناس
   

مشکل سوء مدیریت است نه  کمبود آب !
یک کارشناس و فعال محیط زیست و مدیرکل پیشین دفتر مشارکت های مردمی سازمان حفاظت محیط زیست 
با بیان این که به موضوع انتقال آب دریاچه وان به دریاچه ارومیه می توان از چند منظر نگاه کرد، افزود: نکته مهم 
در این قضیه این است که انتقال آب وان به ارومیه به هیچ عنوان نمی تواند تاثیری در حل مشکل دریاچه ارومیه 
داشته باشد چرا که مشکل دریاچه ارومیه بر اثر حیف و میل منابع و مدیریت نابخردانه ایجاد شده است.  محمد 
درویش ادامه داد: حوضه آبخیز دریاچه ارومیه یکی از پرآب ترین حوضه های آبخیز در ایران است اگر ما نتوانیم 
حوزه آبخیز دریاچه ارومیه را به نحوی مدیریت کنیم که نیازهای مردم را تامین کند چگونه می توانیم در حوزه 
های دیگر که میزان ریزش های  آسمانی به مراتب کمتر از حوضه آبخیز دریاچه ارومیه است مشکل را حل کنیم 
ضمن آن که ما نباید مصرف بی رویه را ترویج کنیم. درویش خاطرنشان کرد: اتفاقی که در حوضه آبخیز دریاچه 
 ارومیه افتاد حیف و میل منابع و مدیریت نابخردانه است و ما به جای این که این مدیریت نابخردانه را درست کنیم، 

می خواهیم به آن  پاداش بدهیم.


